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Abstract (en)
A refrigerator or freezer has a door (3) which bears via an elastic seal (4) against a support edge (2) of the housing (1), and an adjustable handle (9)
on the door (3), which is in engagement via a lifting device with the seal (4) and projects into an engagement opening of a handgrip (6) fixed on the
door (3). In order to achieve reliable adjustment of the lifting device, the hand grip (6) is fixed on the door (3) via two terminal webs (7) and the lifting
device has on each web (7) an operating tab (10) coupled to the handle (9). <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Kühl- oder Gefriergerät weist eine Tür (3) auf, die über eine elastische Dichtung (4) an einem Auflagerand (2) des Gehäuses (1) anliegt, und mit
einer verstellbaren Handhabe (9) an der Tür (3), die über eine Abhebevorrichtung mit der Dichtung (4) in Eingriff steht und in eine Eingrifföffnung
eines auf der Tür (3) festgesetzten Handgriffs (6) ragt. Um eine sichere Verstellung der Abhebevorrichtung zu erreichen, ist der Handgriff (6) über
zwei endständige Stege (7) auf der Tür (3) festgesetzt und die Abhebevorrichtung weist an jedem Steg (7) eine mit der Handhabe (9) gekuppelte
Betätigungslasche (10) auf.
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